



## Concept Besluitenlijst Auditcomité

|                   |                                                                                                                                                                                                                                                             |
|-------------------|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| <b>Datum</b>      | 27-11-2025                                                                                                                                                                                                                                                  |
| <b>Voorzitter</b> | De heer Maas                                                                                                                                                                                                                                                |
| <b>Aanwezig</b>   | <u>Leden</u> : De heer Van Komen, De heer Van der Schans, De heer Lommers (later)<br><u>College</u> : Wethouder Meulensteen<br><u>Ambtelijke organisatie</u> : Mevrouw Van Engelen, Mevrouw Derks<br><u>Griffie</u> : Mevrouw Van der Poel, De heer Bosters |
| <b>Afwezig</b>    | De heer Krikken, De heer Hoes                                                                                                                                                                                                                               |

### 1 Opening en mededelingen

De heer Maas opent de vergadering. Hier wordt gemeld dat de heer Lommers later is.

### 2 Besluitenlijst vorige vergadering

De heer Van Komen heeft vragen over agendapunten 3 en 4. Wethouder Meulensteen had toegezegd om antwoord te geven op de volgende vragen:

Agendapunt 3:

Is er onderscheid in registraties wie welke container heeft?

*Antwoord: Ja*

Is er tariefdifferentiatie mogelijk in 140/240 liter?

*Antwoord: Ja*

Zijn er extra kosten aan verbonden om dit te registreren/te tarifieren?

*Antwoord: Ja*

Agendapunt 4:

Krijgen we een lening tegen een gunstiger tarief als onze solvabiliteitsratio hoger is?

*Antwoord: Nee*

De besluitenlijst wordt vastgesteld.

### 3 Raadsvoorstel over Slotwijziging 2025

De heer Van Komen maakt opmerkingen over de voorstellen die worden benoemd in het raadsvoorstel onder het kopje 'Argumenten'. Wat wordt er straks vastgesteld?

Uiteindelijk wordt geconcludeerd dat de voorstellen die onder het kopje 'Argumenten' staan, zijn verwerkt in de bijlage; hetgeen dat de raad gaat vaststellen.

Het raadsvoorstel is rijp voor besluitvorming.

### 4 Raadsinformatiebrief Afdoening toezeggingen auditcomité

Geen opmerkingen



## **5 Vervolggesprek aantal Beraps**

Er worden de volgende (voorlopige) afspraken gemaakt:

- Op 22 januari wordt bij het auditcomité een format besproken op basis van de optie 'Huidige proces + voortgangsrapportage'
- Op 12 februari komt er een raadsvoorstel in de raadsvergadering m.b.t. het (eventueel) aanpassen van de Financiële Verordening.

## **6 Motie Solvabiliteit 2026**

De motie moet worden verwerkt in de Financiële Verordening. Wel wordt de vraag gesteld wat er zichtbaar moet zijn.

Wethouder Meulensteen geeft aan dat de intentie is om een bewustzijn te creëren voor de lange termijn; wat zijn de financiële prognoses voor de lange termijn?

## **7 Ingekomen stukken en RIB's voor de raad die mogelijk interessant zijn voor het Auditcomité**

Er wordt gevraagd naar toezegging 23 m.b.t. het raadsvoorstel over de Bestuursrapportage 2025. Wethouder Meulensteen geeft aan dat hij de vragen, zoals toegezegd, schriftelijk heeft beantwoord.

### **7.a RMB Aanbiedingsbrief Voortgangsbericht Onderzoeksprogramma 2025**

Er wordt gesteld dat de raad zelf zou willen bepalen wat er wordt onderzocht; wat leeft er binnen de gemeente? Voorstel zou zijn dat de raad 3 opties zou kunnen opgeven.

Echter, De Rekenkamer is onafhankelijk en mag zelf zijn onderzoeken bepalen. De brief van de Rekenkamer is onduidelijk over zowel de lopende onderzoeken als ook over komende onderzoeken.

Vorig jaar vroeg de Rekenkamer om input voor onderzoeken bij de fracties; dat is nu (nog) niet gebeurd.

De leden van het auditcomité vragen zich af of het behandelen van het onderzoek m.b.t. Jeugdhulp nog haalbaar is binnen deze raadsperiode. De stukken moeten dan al in december 2025 aangeleverd worden.

Verder zijn er vragen over de volgende afspraken: 185a en 213a  
Wat is hier meegedaan?

## **8 Rondvraag en sluiting**

Er wordt voorgesteld om bij het volgende auditcomité een agendapunt 'Overdracht auditcomité' toe te voegen aan de agenda. Hierin moeten de volgende aspecten in worden besproken:

- Wat is de stand van zaken?
- Wat wil het comité meegeven aan het volgende comité?
- \*hierbij moet de nadruk liggen op vooral de werkwijze en het proces.  
Tip: gebruik het voorbeeld van 2018-2022

De vergadering wordt gesloten.